
راه آهن یاسوج - اقلید اقتصادی تر می شود
 مدیرکل راه و شهرسازی کهگیلویه و بویراحمد گفت: راه آهن یاسوج - اقلید در صورت اتصال به راه آهن شیراز - اهواز، اقتصادی، 

مقرون به صرفه و پرسودتر می شود.
  حسن فدایی در نشست با اعضای شورای اسلامی کهگیلویه و بویراحمد با موضوع بررسی وضعیت حوزه راه استان افزود: توافق های 

اولیه با مسئولان وزارت راه و شهرسازی در این زمینه انجام شده است. 
وی بیان کرد: به دلیل محدودیت صادرات و میزان محصولات تولیدی کهگیلویه و بویراحمد راه آهن یاسوج - اقلید چندان مقرون به 

صرفه نیست و در صورت اتصال به راه آهن شیراز - اهواز، اقتصادی و پرسودتر خواهد شد.
فدایی اظهار کرد: بر اساس رویکرد و سیاست وزارت راه و شهرسازی میزان ...                                       ادامه در پایین صفحه 
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کازرون
همایش طلایه داران تبلیغ در کازرون 

برگزار شد 
جمعه،فرماندار،دادستان  امام  حضور  با  تبلیغ  داران  طلایه  همایش 
شهرستان  و رئیس اداره تبلیغات اسلامی و جمعی از مبلغین در حوزه 

علمیه کازرون برگزار شد.

حجت الاسلام احسانی فر رئیس اداره تبلیغات اسلامی کازرون در این 
همایش ضمن قدردانی از حضور شرکت کنندگان اظهار داشت: ماه 
رمضان فرصت خوبی است تا مبلغان  به آگاهی بخشی مردم  نسبت به 
دین و مسئله ولایت فقیه اقدام کنند. وی در ادامه با ارائه توضیحاتی 
انجام  در  خیرین  بیشتر  همکاری  خواستار  مبلغ  اعزام  جامع  سامانه  از 

برنامه های فرهنگی شد.
در ادامه این برنامه نیز گرامی فرماندار کازرون از روحانی به عنوان 
نماد اسلام نام برد و بیان داشت: در مسائل اجتماعی و دینی و همچنین 

مبارزه با استکبار و جنگ نرم، روحانیون در خط مقدم هستند.
و  انقلاب  بیان گفتمان  مناسبی جهت  ماه رمضان فرصت  افزود:  وی 

توجیه جوانان پیرامون جنگ نرم و نیت شوم دشمنان است.
حجت الاسلام خرسند امام جمعه کازرون نیز در ادامه این همایش با 
اشاره به بزرگداشت مقام امام خمینی )ره( در سالگرد ارتحال ایشان 
افزود: بر اساس فرمایش مقام معظم رهبری که امسال را سال »اقتصاد 
اعزامی  مبلغات  و  مبلغان  کردند،  نامگذاری  عمل«  و  اقدام  مقاومتی، 
تکایا  و  مساجد  با  مردم  ارتباط  که  رمضان  ماه  فرصت  از  می توانند 
افزایش پیدا می کند، راهکارهای تحقق منویات مقام معظم رهبری و 

نهادینه کردن اقتصاد مقاومتی را برای مردم تشریح کنند.
وی در ادامه با تاکید بر نسل جوان و استفاده از فضای مجازی جهت 
تشریح  سبک  با  مبلغین  مبارک رمضان  ماه  در  داشت:  اظهار  تبلیغ  

زندگی اسلامی  با بسیاری از آسیبهای اجتماعی مبارزه می کنند.

افتتاح طرح پایلوت روستای سبز در 
روستای گلستان

سرویس شهرستان/رحیم زارع: همزمان با شروع هفته محیط زیست مراسم 
فرماندارکازرون،روسای  حضور  با  سبز  روستای  پایلوت  طرح  شروع 
برگزار  گلستان  روستای  در  زیست  محیط  به  وعلاقه مندان  ادارات 

گردید.
فرماندار کازرون با تاکید بر اهمیت وجایگاه محیط زیست در زندگی 
بشر اظهار داشت:بدون توجه به حفظ ونگهداری  سلامت محیطی که 

در آن زندگی می کنیم نمی توان مدعی دست یافتن به آرامش شد.
گذاری  سرمایه  با  بایستی  کنونی  اقتصادی  شرایط  گفت:در  گرامی 
البته  که  کرد  جبران  را  صنعت  کمبودهای  گردشگری  بخش  در 
رعایت استانداردهای محیط زیستی هر منطقه کمک زیادی به جذب 

گردشگران داخلی وخارجی می کند.
فرماندار کازرون افزود:احیای جاذبه های طبیعی موجود در شهرستان 
ونگهداری داشته های موجود یک وظیفه همگانی است وبه قشر خاصی 

تعلق ندارد.
وی اجرای طرح روستای سبز را به عنوان طرحی نوین که با گسترش 
آن می توان علاوه بر ایجاد محیط سالم زیستی به عنوان یک جاذبه 

گردشگری شهرستان از آن بهره برد دارای اهمیت خواند.
که  این  بیان  با  سبز   روستای  پروژه  مدیریت  پور  مصلائی  بهدخت 
داشت:حفظ  اظهار  است،  شده  شروع   94 ماه  دی  از  طرح  اجرای 
از  بعد  هر  در  ها  آلودگی  از  مراقبتی  وخود  باور  یک  محیط زیست 

زندگی است.
وی از نصب جایگاه های متعدد دفع زباله والبته برگزاری کلاس های 
آموزشی تفکیک زباله از مبدا ودفع پسماند برای اهالی روستا خبر داد.
در این مراسم از پوستر روستای سبز، رونمایی وتفاهمنامه هایی بین 

روسای ادارات ودهیاری روستای گستان امضا گردید.

لارستان
با حضورمسئولین،ایثارگران و قشرهای مختلف مردم شهید پرور 

لارستان صورت پذیرفت:
برگزاری یادواره شهید عبدالحمید 
باکلاه و شهدای محله پل جلدان در 

لارستان
 با حضور مسئولین،خانواده های معظم شهدا،بسیجیان و قشرهای مختلف 
باکلاه و شهدای  عبدالحمید  یادواره شهید  پرور لارستان،  مردم شهید 

محله پل جلدان در لارستان برگزار گردید.
یادواره  مراسم  لارستان،  ویژه  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به   
جلدان،باحضور  پل  محله  والامقام  شهید   7 و  باکلاه  عبدالحمید  شهید 
دفاع  دوران  فرماندهان  از  حقیقی  زارع  پاسدار  سرتیپ  سردار 
مقدس،مسعود راسخی معاون سیاسی،امنیتی و اجتماعی فرمانداری ویژه 
بسیج  مقاومت  ناحیه  فرماندهی  جاهدی  امیر  پاسدار  لارستان،سرگرد 
سپاه لارستان،ماشاءالله ثمری بخشدار مرکزی و قشرهای مختلف مردم 
شهید پرور لارستان در این شهرستان برگزار گردید و از مقام والای 

آن به حق پیوستگان تجلیل شد.

ناحیه مقاومت  امیر جاهدی فرماندهی  پاسدار  این مراسم، سرگرد  در 
بسیج سپاه لارستان و سرتیپ پاسدار زارع حقیقی از فرماندهان دوران 
دفاع مقدس از تهران هم در خصوص فرهنگ ایثار و شهادت به ایراد 

سخن پرداختند.
مصیبت  ذکر  به  نیز  طهارت  و  عصمت  بیت  اهل  مداحان  ادامه،  در 
اجرای  و  کلیپ  مقاله،پخش  و  شعر  پرداختند.قرائت  خوانی  نوحه  و 
نماهنگ در خصوص جنگ نرم توسط نیروهای بسیجی پایگاه مقاومت 

شهید عبدالحمید باکلاه از دیگر برنامه های این مراسم معنوی بود.

مراسم تودیع و معارفه ذیحساب جدید 
اداره کل راه وشهرسازی لارستان 

برگزار شد
با  مراسم  این  لارستان،  شهرسازی  و  راه  عمومی  روابط  گزارش  به 
معین  خزانه  رییس  و  مالی  نظارت  معاونت  آزرده  ابوالطالب  حضور 
استان فارس،مهندس باقری فرد مدیرکل راه و شهرسازی  لارستان و 
مدیران و معاونین  این اداره کل در محل سالن جلسات این اداره کل 

برگزار شد.

بنا بر این گزارش در این مراسم، محمد مهدی برنهاد به عنوان ذیحساب 
قبل  ذیحساب  ابراهیمی  شیروان  شائبه  بی  از خدمات  و  معرفی  جدید 

قدردانی شد.

مرودشت
معدوم سازی بیش از 11 هزار 
کیلوگرم مواد غذایي فاسد در 

مرودشت
گذشته،  تاریخ  و  فاسد  غذایي  مواد  کیلوگرم   300 و  هزار   11 مقدار 
شهرستان  درمان  و  بهداشت  شبکه  محیط  بهداشت  بازرسان  سوی  از 

مرودشت، کشف و معدوم شد.
طي  گفت:  مرودشت،  شهرستان  محیط  بهداشت  مسئول  کارشناس   
بازرسي هاي کارشناسان بهداشت محیط از سطح عرضه مواد غذایي در 
مرودشت، مقدار 11 هزار و سیصد کیلوگرم مواد غذایي فاسد و تاریخ 

گذشته کشف و با هماهنگي دادستان شهرستان، معدوم شد.
»حبیب کشاورز«، افزود: شهروندان مواد غذایي مورد نیاز خود را، تنها 

از مراکز معتبر تهیه کرده و از دستفروشان خرید نکنند.
او به دقت نظر در خصوص شناسه بهداشتي بر روي مواد غذایي، درج 
و بسته بندي سالم و بدون نشانه های فساد و خودداری از خرید مواد 

غذایي فله ای، تاکید کرد.
با  بهداشتي،  تخلفات  داد: مردم در صورت مشاهده  ادامه  »کشاورز«، 

سامانه 190 تماس بگیرند.

فراشبند
اهدای4 قطعه زمین به اوقاف فراشبند 
سرویس شهرستان / بحرانی فرد :مسلم رضایی سرپرست اداره اوقاف 
ها  وقف  این   : نمود  اعلام  وگویی  گفت  در  فراشبند  خیریه  امور  و 
عالیشوندی،  الله  فضل  نجاتی،  الله  کرامت  خیراندیش  واقفان  توسط 
هزار  یک  آنها  و  است  شده  انجام  محمدنیا  اصغر  و  حسن پور  ولی 
اداره  این  به  را  زمین های خود  از  مربع  متر  پنج  و  ودویست و سی 
جهت کارهای خیر اهداکردند . وی با بیان اینکه واقفین خیراندیش 
نیز عاقبت  بلکه در آخرت  دنیا  تنها در  نه  با وقف زمین های خود، 
به خیر خواهند شد و جایگاه ویژه ای نیز خواهند داشت، خاطر نشان 
 . است  ریال  میلیون   300 از  بیش  ها  وقف  این  ریالی  ارزش  کرد: 
سرپرست دفتر نمایندگی اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان فراشبند 
امامزاده  توسعه  نیت  با  را  خود  های  وقف  واقفان  این  داشت:  اظهار 
در  است  ذکر  به  لازم  اند.  داده  انجام  فراشبند  عبدالعزیز)ع(شهرستان 

سال گذشته شهرستان فراشبند 3 وقف جدید را به ثبت رساند .

بهبهان
هیئت چهارده معصوم بهبهان، 

هفدهمین سال فعالیت  خود را جشن 
گرفت

سرویس شهرستان/ پرویزخلیجی: هیئت سرافراز سیار چهارده معصوم 
بهبهان با جلال و شکوه خاصی هفدهمین سال خود را در ایام فرخنده 
شعبانیه جشن گرفت. این هیئت تاکنون توانسته در زمینه های مختلف 
از جمله ترویج شعائر مذهبی و مداحی نقش سازنده ای را ایفا نماید. 
یکی از برجستگی های این هیئت، خلوص دست اندرکاران می باشد. 
نیازمندان  به  کمک  و  رسانی  خدمت  در  معصوم  چهارده  سیار  هیت 

واقعی موفق بوده است. مورد دیگری که بر اهمیت و محبوبیت آن 
افزوده، فراهم آوردن موجبات تشرف افرادی است که موفق به زیارت 
امام هشتم نشده اند که با علاقه و از خودگذشتگی و با تکریم خاص و 
حفظ عزت آنان اقدام به این کار می کنند. علاوه براین شیوه پسندیده و 
قابل تحسین این هیئت، تشرف سالیانه به زیارت اماکن متبرکه به ویژه 
موسی ابن جعفر  حضرت  الحوائج  باب  دختر  حکیمه  بی  بی  امامزاده 
می باشد. ما به نوبه خود زحمات محمدحسن بهبهانی مسئول هیئت سیار 
چهارده معصوم و پیشکسوت پرتلاش و خستگی ناپذیر؛ همچنین دیگر 
دست اندرکاران را ارج نهاده و آرزوی توفیق بیشتر برای آنان داریم.    

بوشهر
استانداربوشهر، خواستار افزایش 
مشارکت شهرداری و دهیاری ها 

درفعالیت های قرآنی شد
بوشهر گفت: ترویج فرهنگ قرآنی، رسالت و وظیفه همه  استاندار   
دهیاری های  و  شهرداری  مشارکت  ارتباط  دراین  که  است  مسلمانان 
استان با موسسه ها، اتحادیه ها، مراکز و خانه های قرآنی افزایش می  یابد.

مصطفی سالاری درسومین همایش بزرگ ربیع القرآن در بوشهر افزود: 
ارزشمند و ماندگار است و در  فعالیتهای تشکلهای قرآنی  خدمات و 
بدون  قرآنی  اتحادیه  های  ارتباط موسسه ها، خانه ها، مراکز و  همین 
هیچ چشمداشتی در ترویج فرهنگ قرآنی تلاش می  کنند که بسیار 

ارزشمند و با اهمیت است.
وی اضافه کرد: عمل به دستور قرآن درهمه عرصه ها سبب برطرف 

شدن مشکلات جامعه و زندگی می  شود.
استاندار بوشهر گفت: قرآن برنامه زندگی بهتر را نه تنها برای آخرت 
بلکه در این دنیا ارائه کرده و در این مسیر برای انسانها یک راهنماست.
استاندار بوشهر ادامه داد: در دستورات دینی مسلمانان در جای جای آن 
بر نظم و انضباط تاکید شده که این مهم باید در امور زندگی به کار 

برده شود.
دارد  نظم وجود  دینی  مراسم  مناسک و  اینکه در  به  اشاره  با  سالاری 
شود  استفاده  روزمره  زندگی  در  الگو  عنوان  به  مهم  این  اگر  گفت: 

بسیاری از مشکلات و نقیصه ها برطرف می شود.
وی با اشاره به اینکه بخش عمده ای از مراعات تقوای الهی نظم در امور 
است، گفت: عمده نارسایی و مشکلات جامعه عمل نشدن به آموزه های 
قرآنی است که بسیاری از معضلات جامعه با این روش حل شدنی است 
و در این ارتباط موسسه ها و مراکز قرآنی باید ترویج فرهنگ عمل 

کردن به آموزه های قرآنی را مد نظر قرار دهند.
استاندار بوشهر گفت: همانگونه که تاخیر و بی نظمی در اعمال مناسک 
دینی و فریضه الهی سبب باطل شدن آن می شود باید رعایت ترتیبات 

دینی در زندگی روزمره نهادینه شود.
برای  سازی  فرهنگ  با  باید  امورجامعه  از  بسیاری  کرد:  اضافه  وی 
آموزش قرآن مورد توجه موسسه ها و مراکز قرآنی قرار بگیرد و در 

این ارتباط ماه مبارک رمضان بهترین فرصت است.
استاندار بوشهر با تاکید بر اینکه باید از موسسه ها و خانه های قرآنی 
برای انتقال پیام الهی استفاده شود گفت: مسئولان قرآنی عهده دار یک 
ماموریت فرهنگی ارزشمند هستند و با انجام صحیح آن سبب اصلاح 

جامعه می شوند.
سالاری افزود: فعالیتهای قرآنی باید مردمی باشد و با حمایت مسئولان 

در جامعه گسترش پیدا کند.

هرمزگان
استاندارهرمزگان:

حاشیه سازی، فرصت کار و تلاش را از 
استان می گیرد

 استاندار هرمزگان با تاکید بر پرهیز از حاشیه سازی های مخرب در 
استان، گفت: کسانی که با حاشیه سازی فرصت کار کردن را در استان 

می گیرند باید در برابر این کار خود مسئول باشند.
افزود:  هرمزگان  اداری  شورای  نشست  چهارمین  در  جادری  جاسم   
هرکس باید مسئولیت صحبت کردن خود را به عهده بگیرد و توجه 
گام  شهدا  و  امام  راه  تقویت  در جهت  حد  چه  تا  اینکه  باشیم  داشته 

برداشته ایم، هنر است.
وی ادامه داد: مدیریت استان یک مجموعه است که با جدیت و عزم 
تمام راه خود را ادامه می دهد و برای خدمت به مردم تلاش می کند 
و خوشبختانه بخش عمده ای از دستگاه های اجرایی استان رتبه نمونه 
را در کشور کسب کرده اند که این امر ناشی از تلاش خانواده بزرگ 

دولت و مجموعه حاکمیت در استان است.
وی ، با اشاره به برخی مصاحبه و انتقادها و شایعات پیرامون مدیریت 
مدیران  با کمک  داریم  وظیفه  ما  شد:  یادآور  هرمزگان،  استان  عالی 
برای مردم استان تلاش و کار کنیم و انتقاد و ایراد گرفتن حق دیگران 
برای کار و تلاش  استان هرمزگان  این است که  ما  اما توصیه  است 
آماده است و هر چقدر انرژی خود را صرف امور حاشیه ای کنیم از 

کار و تلاش ما کم می شود.
وی با اشاره به هفته محیط زیست، خاطر نشان کرد: انسان موثرترین 
نقش را در محیط زیست بر عهده دارد و روی کره زمین 30 میلیون 
گونه زندگی می کنند اما نقش مخرب انسان در محیط زیست بسیار 
زیاد است و این در حالی است که انسان بدون محیط زیست نمی تواند 

دوام بیاورد و نیاز است ضوابط زیست محیطی را رعایت کنیم.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان هم با اشاره به 
مساله پنج روستای این استان در غرب گفت: استاندار هرمزگان به واقع 
به عنوان یک هرمزگانی از تمامیت ارضی استان در وزارت کشور و 
همچنین در حضور رئیس جمهوری دفاع کرد و انسانی است که تمام 

انرژی و وقت خود را صرف کار برای هرمزگان کرده است.
استاندار  تغییر  پیرامون  شایعات  برخی  به  اشاره  با  اکرمی  بهروز 
نیاز  زمان  هر  و  هستیم  نظام  سرباز  همه  ما  کرد:  تصریح  هرمزگان، 
باشد در جای دیگری خدمت خواهیم کرد اما از دکتر جادری استاندار 
هرمزگان قول گرفته ایم تا برگزاری انتخابات سال 96 در استان حضور 

داشته باشد.
وی با بیان اینکه فضای مجازی هم فرصت و هم تهدید است، یاد آور 
آلوده شده که  مسائلی  و  موارد  به  مجازی  فضای  اخیر  در مدت  شد: 
روند کار اجرایی در استان هرمزگان را تحت تاثیر قرار می دهد؛ در 
حالی که مجموعه اجرایی استان و استانداری به عنوان مرکز حکومت 
و شخص استاندار هرمزگان تمام تلاش خود را صرف خدمت به مردم 

استان کرده اند.
داشت:  بیان  هرمزگان  استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
به حدی در این روزها فضا مسموم شده که باید این مطلب را مطرح 
کنم که استاندار هرمزگان تمام وقت خود را صرف مسائل استان کرده 
و همه باید به او کمک کنیم و جادری هیچ خواسته شخصی از هیچ 
کس نداشته و همواره درخواست کار داشته است و از ارتباطات خود 

در سطح ملی به سود استان استفاده کرده است.
ای کار کنند  به گونه  دارند  اجرایی وظیفه  مدیران  اکرمی،گفت که 
را لمس کنند و دستاوردهای  فعالیت های دولت  به خوبی  که مردم 
دولت یازدهم را نمی توان پنهان کرد و هر چه قدر منتقدان بر طبل 
توخالی بودن مذاکرات هسته ای بکوبند مردم بیشتر متوجه می شوند 

که مذاکرات هسته ای برای ما دستاوردهایی داشته است.
و  کار  برای  خارجی  های  هیات  آمدهای  و  رفت  اینکه  بیان  با  وی 
در  افزود:  است،  برجام  دستاوردهای  از  کشور  در  گذاری  سرمایه 
هرمزگان باید به شکلی رفتار کنیم که از این فرصت به دست آمده 
و از شرایط پسابرجام به سود استان بهره ببریم و مجموعه دولت تدبیر 
و امید در هرمزگان اقدامات بسیاری را انجام داده و امیدواریم در سال 

جاری هم خدمات بیشتری را برای مردم داشته باشیم.

کهگیلویه و بویر احمد 
 راه آهن یاسوج - اقلید
 اقتصادی تر می شود

آهن  راه  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  شهرسازی  و  راه  مدیرکل   
یاسوج - اقلید در صورت اتصال به راه آهن شیراز - اهواز، اقتصادی، 

مقرون به صرفه و پرسودتر می شود.
و  کهگیلویه  اسلامی  شورای  اعضای  با  نشست  در  فدایی  حسن    
بویراحمد با موضوع بررسی وضعیت حوزه راه استان افزود: توافق های 
اولیه با مسئولان وزارت راه و شهرسازی در این زمینه انجام شده است. 
وی بیان کرد: به دلیل محدودیت صادرات و میزان محصولات تولیدی 
کهگیلویه و بویراحمد راه آهن یاسوج - اقلید چندان مقرون به صرفه 
و  اقتصادی  اهواز،   - شیراز  آهن  راه  به  اتصال  صورت  در  و  نیست 

پرسودتر خواهد شد.
فدایی اظهار کرد: بر اساس رویکرد و سیاست وزارت راه و شهرسازی 
میزان سوددهی و مقرون به صرفه بودن راه آهن بار بیش از راه آهن 

مسافر است.
نخست  اولویت  که  شود  می  سعی  دلیل  همین  به  کرد:  عنوان  وی 

راه آهن یاسوج - اقلید، جابجایی بار و سپس انتقال مسافر باشد. 
فدایی ابراز داشت: عملیات زیرسازی 26 کیلومتر از راه آهن یاسوج - 

اقلید پس از برگزاری مناقصه به پیمانکار واگذار شده است. 
مدیرکل راه و شهرسازی کهگیلویه و بویراحمد بدون اشاره به اعتبار 
مورد نیاز برای تکمیل و افتتاح راه آهن یاسوج - اقلید، افزود: هزینه 
اجرای این طرح بالا بوده و به دلیل کمبود اعتبار و منابع مالی تا سالیان 

متمادی تکمیل و افتتاح نخواهد شد.
فدایی گفت: شاخص آسفالت راه روستایی در کهگیلویه و بویراحمد 
38 درصد بوده که این میزان نسبت به میانگین کشوری پایین تر است.
وی بیان کرد: تا پایان سال 93 تنها 56 کیلومتر بزرگراه در کهگیلویه 
 96 به  اکنون  هم  میزان  این  که  حالی  در  داشت  وجود  بویراحمد  و 

کیلومتر رسیده است. 
فدایی اظهار کرد: اعتباری افزون بر 530 میلیارد ریال در سال 95 برای 
ساخت راه روستایی در کهگیلویه و بویراحمد موافقت شده اما هنوز 

جذب نشده است. 
وی عنوان کرد: با وجود گذشت سه ماه از سال جدید هنوز هیچ مبلغی 
از جمله از محل ماده 180 به اداره کل راه و شهرسازی کهگیلویه و 

بویراحمد تخصیص نیافته است. 
فدایـی ابـراز داشـت: اعتبـار مصـوب سـال 94 جـاده ملی پاتـاوه - 
دهدشـت 520 میلیـارد ریـال بـوده کـه از ایـن میـزان 110 میلیارد 

ریـال جذب شـد. 
مدیرکل راه و شهرسازی کهگیلویه و بویراحمد، افزود: منتخب مردم 
شهرستان های کهگیلویه، بهمئی، چرام و لنده در مجلس دهم شورای 
اسلامی در حال پیگیری های لازم برای تکمیل و افتتاح این طرح ملی 

است.
فدایی گفت: تاکنون افزون بر 190 میلیارد ریال یارانه برای پنج هزار 
و 240 واحد مسکن مهر کهگیلویه و بویراحمد جذب شده اما به دلیل 
آورده  سهم  کامل  نشدن  پرداخت  جمله  از  مشکلات  برخی  وجود 
متقاضیان تعدادی از آنها در نقاط مختلف استان تکمیل و واگذار نشده 

است.
وی بیان کرد: مسائل و مشکلات حوزه راه و مسکن مهر کهگیلویه و 
بویراحمد با جدیت از سوی مسئولان اداره کل راه و شهرسازی استان 

پیگیری می شود و هیچگونه کوتاهی در این زمینه نخواهد شد.
نام  انقلاب به  با اشاره به نامگذاری امسال از سوی رهبر معظم  فدایی 
سال اقتصاد مقاومتی، اقدام و عمل، اظهار کرد: در صورت اجرا و تحقق 
کامل آن بخش عمده ای از مشکلات اقتصادی و کمبود اعتبار کشور 

برطرف می شود. 


